
Motie: Terugdraaien van het nieuwe gft-ophaalbeleid  

 

16 december 2020 

 

De gemeenteraad van Venlo bijeen, 

 

Constaterende dat  

 

- Het college uit het niets heeft aangekondigd dat de gft-container maar één keer in de vier 

weken wordt opgehaald; 

- Dit op een eenzijdige en slechte wijze naar de samenleving is gecommuniceerd; 

- Dit leidt tot overvolle gft-bakken wat weer kan leiden tot het dumpen van afval in de 

natuur; 

- De gemeenteraad dit niet wilt. 

 

Overwegende dat 

 

- De verantwoordelijk wethouder er via de media achter moest komen wat zijn beleid is, met 

andere woorden hij was niet op de hoogte dat dit stond te gebeuren; 

- De verantwoordelijk wethouder zich inhoudelijk tevens vergiste in een mogelijke oplossing 

voor de burgers, namelijk het vermelden dat de mensen de gft in de publieke bladerbakken 

mogen gooien; 

- Er slechts vanuit het perspectief van kostenbesparing wordt gekeken; 

- De gemeenteraad de wethouder de kans wilt geven zijn beleid te herstellen. 

 

Roept het college op 

 

- Dit beleid per direct terug te draaien en de oorspronkelijke data aan te houden. 

- De gelden zelf als college te zoeken en dit niet bij de raad neer te leggen.  

 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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